
Mötet öppnades och Sara valdes till sekreterare. 

Föregående protokoll: 

Vid genomgång av föregående protokoll så bestämdes nu att Sara tar kontakt 

med HSB om taket på bridgeklubben så det blir fixat. 

Det bestämdes även regler för en framtida 4-manna liga efter jul, där man får 

mixa hur man vill inom laget så länge det är max 2st med hjärter eller högre 

som spelar i laget/tillsammans (man får dock vara hur många lågfärgsspelare 

man vill). Erika fixar inbjudan och skickar ut det till Söderhamn samt ansvarar 

för att inbjudan kommer ut till klubben. 

Det skulle även kollas upp om det finns någon form av system som vi kan 

använda oss av för att skicka ut påminnelse till den som är pinne på Söndagar 

så detta inte glöms bort, och även kolla kostnad för detta. Erika skulle kolla 

detta. 

Ekonomin:  

 Klubbens ekonomi såg fortsatt stabil ut och kassören hade ingenting att 

anmärka. 

Hemsidan + FB: 

Sara skall ta mer ansvar för hemsidan/Facebook till en början och förslag på att 

detta ansvar skulle rulla månadsvis togs upp. Det blev även en notis om att man 

skall komma ihåg att "checka-in" på Facebook att man är på klubben när vi 

spelar, så fler ser och hör oss.  Det skall även bli fler som är administratörer på 

Facebook-sidan och tanken är att alla i styrelsen som har Facebook blir tillagda. 

Nybörjarkursen:  

Nybörjarkursen är upplagd på 18 gånger 360kr + fika  samt avgiften för 

kursboken som ligger på 300kr. Det fattades beslut på att man skulle få 

möjlighet att delbetala kursavgiften med 20kr/gång men boken skall betalas 

direkt. Det beslutades även att Marie och Pär får 100/PP och gång de håller i 

kursen, tyvärr ser det inte ut att bli någon kurs i dagsläget. 

DM-lag: 

Dm-lag kvalet i Bollnäs har endast 3 lag anmälda, det finns dock andra lag i 

distriktet som vill spela i Bollnäs heat men vi fick lov att bordlägga frågan då 

beslut om detta var tvunget att fattas på distriktsnivå.  



Hur får vi fler att börja spela onsdagar: 

Vi bestämde att det måste kallas till ett möte där alla på klubben deltar så vi 

kan få allas åsikter ang. Onsdagsspelet. Frasse och Malin fixar en enkät som 

man får besvara så vi får klarhet i om det är starttid, dagen eller någonting 

annat som gör att vi har så få spelare på Onsdagarna.  

DM-singel: 

DM-singel är det Bollnäs som arrangerar i år och där valde vi Pierre till 

eventuell tävlingsledare och vi skall kolla upp hur det är med någon som är 

tävlingsansvarig under dagen.  

Steg 2 utbildning: 

Steg 2 utbildningen kommer bli av men den är flyttad till Uppsala. På denna 

utbildning kommer vi skicka Erika och klubben kommer stå för avgiften för 

utbildningen samt rese- och boendekostnaden. 

Steg 1 utbildningen: 

I dagsläget är det väldigt få anmälda till steg 1 utbildningen så det är inte säkert 

att den blir av ännu.  

Julfest-kommitté: 

Det bestämdes att Sara och Erika är julfest-kommitté så de fixar med mat, 

inbjudan till festen och övrig praktisk förberedning. 

Övriga frågor: 

Det beslutades att vi kör vårt DM-mixed kval efter juluppehållet då det är lite 

tid kvar att ha det på just nu, samt att öka intresset för denna tävling och få 

maximalt antal deltagare. 

Söndagsspelet tog även det upp då vi har tappat spelare på denna tävlingsdag 

också. Det som skulle göras var att Birgitta och Inger skulle kolla på 

Måndagsspelet om dessa par hellre kommer och spelar om vi startar klockan 

12.00 istället för 16.00 som vi gör i dagsläget. 

Närvarande på mötet: 

Kjell Holmgren 

Pierre Winberg 

Sara Svanered 



Marie Svensson 

Birgitta Nordlund 

Inger Persson 

Stefan Fransén  

Erika Nordström 

Malin Helin 

 

 

 

 

 

 

 

 


